
Het voorliggende voorstel van D&H is om de begroting die voorligt voor 2024 vast te stellen en 
kennis te nemen van de meerjarenbegroting.  
Niets meer en niets minder. 
 
Wat vinden wij van de begroting: 
De begroting 2024 is sluitend met een verhoging van ruim 7%  en met de inzet van reserves, 
ongeveer 25 miljoen. 
Het weerstandsvermogen blijft hiermee op de eerder vastgestelde 1,2 %. Wat ons betreft is er geen 
reden om het weerstandvermogen te verhogen door nog meer algemene reserves op te bouwen, het 
weerstandsvermogen is tenslotte bedoeld om financiële tegenvallers op te vangen zonder dat de 
normale bedrijfsvoering in gevaar komt.  
 
Het begroten en reserveren van middelen waarvan het zeker is dat deze binnen de 
meerjarenbegroting nodig zullen zijn is wat ons betreft een prima zaak. Het is aan de organisatie om 
hiervoor ook de beschikbare capaciteit en mankracht te organiseren en aan ons om deze middelen 
beschikbaar te stellen. 
 
De opgaven en uitdagingen waar wij voor komen te staan zijn omvangrijk en er liggen grote 
uitdagingen in de toekomst. Neem alleen maar de maatregelen die nodig zijn om de gevolgen van 
klimaatveranderingen het hoofd te bieden.  
 
Achteraf repareren wat je vooraf had kunnen voorkomen kost een veelvoud. De vraag is dan ook of 
we die claim naar de toekomst verschuiven, naar een volgend bestuur of een volgende generatie? 
Wat ons betreft pakken we het nu aan. 
Laten we ons in ieder geval focussen op de zaken en problemen  waarvan wij vrijwel zeker zijn dat we 
hiermee geconfronteerd worden want je kop in het zand steken en denken dat we er mee weg 
komen in de toekomst lijkt ons niet zo verstandig.  
 
De tijd dat het waterschap als een apart eiland gezien werd, is gelukkig voorbij, er zijn door het 
vorige college stappen gezet om de externe samenwerking te verbeteren en het is goed om te lezen 
dat dit nieuwe college dit voortzet. Het investeren in samenwerking met andere overheden is hierbij 
essentieel, want samen kom je verder. 
 
En ja, als er een sluizencomplex aangelegd moet worden in de Nieuwe waterweg om verzilting tegen 
te gaan op Flakkee dan moet je wel de juiste plek aanwijzen of zou het misschien beter zijn om de 
Nieuwe Waterweg niet meer te baggeren? Of komt er toch een Delta 21 plan tot uitvoering, want die 
organisatie zijn volgens eigen zeggen de waterbouwers? 
Dit is allemaal wat verder in de toekomst en niet aan deze VV om hierover te besluiten. 
Als een van deze plannen ooit tot uitvoering komt zal er heel wat waterdoor onze Delta gestroomd 
zijn en die uitvoering laten we maar aan onze opvolgers over.  
 
Laten we de beraadslagingen over de kadernota benutten om inderdaad de kaders te stellen die wij 
als VV belangrijk en acceptabel vinden. 
 
 
 
 


